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Date __________________ ____ _ __

FORREST L. JOHNSON, M.D., (Neurosurgeon), 1127 
Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, was advised 
of the identity of the interviewing Agent and that he was 
being interviewed concerning his knowledge of SIRHAN SIRHAN.

Dr. JOHNSON advised that SIRHAN was referred to 
him by Argonaut Insurance Company, 443 South Shatto Place, 
Los Angeles, California, who represent the GranJa Vista 
Del Rio Ranch - Altfillisch Construction Company, Corona, 
California, the employer of SIRHAN, for a work related 
injury sustained by him on or about September 24, 1966.

He advised that he examined SIRHAN on 
September 5, -1967, and October 9, 1967, as SIRHAN complained 
of discomfort of the chin, left eye and low back.

Dr. JOHNSON'S examination disclosed no evidence. 1 
of a neurological problem or a significant functional 
overlay that tends to magnify these complaints. Dr. JOHNSON 
reported that he believed SIRHAN was capable of returning 
to work.

Dr. JOHNSON stated that SIRHAN did not discuss 
his political beliefs and he described SIRHAN as having a 
surly personality.

6/7/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On at _File #
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ROBERTA. ISVIS, M.D. (Radiologist), Good Samaritan 
Hospital, 1212 Shatto, Los Angeles, California, was advised 
of4 the identity of the interviewing agent, and that he was 
being interviewed concerning his knowledge of SIRHAN B. 
SIRHAN

Dr. LEVIS advised that SIRHAN was referred to him 
by Dr. FORREST JOHNSON on September 5, 19^7, f^r a skull and 
lumbar spine x-ray. Dr, LEVIS advised that the x-rays revealed 
a normal skull and spine.

He further advised that SIRHAN stated that he had 
been injured in an industrial accident on or about September 24, 
1966, while employed by Grande Vista Del Rio Ranch-Altfillisch 
Construction Company, Corona, California.

Dr. LEVIS advised that he knows of no additional 
information concerning SIRHAN.

6/12/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On----------------------------at--------------------------------------^-------File #--------------- -------------------------—
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LEONARD J. YAMSHON, M. D., 224 North Serrano Street, 
Los Angeles, California was advised of the identity of ths 
interviewing Agent and that he was being interviewed concerning 
his knowledge ot SIRHAN B. SIRHAN, 696 East Howard Street, 
Pasadena, California.

Dr. YAMSHON advised that SIRHAN was referred to him 
from Palmer and .Toomer, Attorneys at Law, 16 North Marengo, 
Pasadena, California, concerning a work related accident, 
which occurred on or about September 24, 1966, at the Granja 
Vista Del Rio Ranch - Altfillisch Construction Company, 
Corona, California.

Dr. YAMSHON advised that he examined SIRHAN on 
November 6, 1967, at which time SIRHAN complained of back 
pain, whenever he stood for any length of time, bent over 
or tried to lift.

Dr. YAMSHON advised that his examination reflected 
scars on the under surface of SIRHAN*s chin and on the 
right side of his back.

He stated that he saw healed abrasions on the 
right posterior lumbar area and lateral lumbar area. In 
addition, he noted a decrease of sensation over the front 
part of both thighs oi SIRHAN.

Dr. YAMSHON stated that he felt that SIRHAN had 
sprained his back and had the permanent injury of decreased 
sensation as noted above and the scars on his back and chin, 
and the subjective, complaints of SIRHAN concerning pain due 
to the back injury.

He stated that he knows of no political beliefs 
of SIRHAN and he does not recall him.

6/10/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
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ANNE P. TOOMER, Attorney at Law, 16 North Marengo 
Avenue, Pasadena, California, was advised of the identity of 
the interviewing agent, and that she was being interviewed 
concerning her knowledge of SIRHAN B. SIRHAN. She advised 
that in view of the fact that she represented SIRHAN in an 
industrial injury case, she feels that all the information 
she has concerning SIRHAN is privileged information under 
the attorney-client relationship. She stated, therefore, 
that she could not furnish any information whatsoever 
concerning SIRHAN.

On 6/12/68 at Pasadena, California^# Los Angeles 56-156

. SA WILLIAM G. ATHERTON/sjg n t j 6/12/68
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Mrs. LEE BROWN. Operations Officer, Crocker- 
Citizens National Bank, oO South Lake Street, examined a 
-xerox copy of a check Issued by the Argonaut Insurance 
Company, dated April 5, 1968, drawn on the Crocker-Citizens 
National Bank, San Francisco, California, paid to the order 
of SIRHAN SIRHAN, 696 E. Howard, Pasadena, California. The 
check is made out in the amount of $1,705.00 and is 
numbered 262013. Mrs. BROWN said this check was presented 
to her by an individual using the name and having the 
identification of SIRHAN SIRHAN She explained that 
according to the information on the face of the check that 
the check was -for an insurance claim. It is the policy and 
normal operational procedure for the bank branch that 
receives a check of this nature to forward it to the main 
office for payment authorization prior to payment. She said 
she explained this procedure to SIRHAN, and he seemed ’’put 
out" that there •'would be a delay in payment. Mrs. .BROWN 
said that she requested that SIRHAN endorse the reverse 
side of the above described check. She said she observed 
him sign his name and address on the check. She then 
requested that he exhibit some form of identification. He 
displayed a California drivers license, and she wrote the 
initials "CDL" and the number ”M238847n directly below 
SIRHAN’s endorsement. Mrs. BROWN said the number she wrote 
down was the number of the drivers license that SIRHAN 
exhibited to her.

Mrs. BROWN said that the handwritten date, 4-8-68, 
that appears in the middle of the bank stamp on the reverse 
side of the previously described check would be the date that 
she received the check .from SIRHAN.

She said after receiving this check she forwarded 
it to the Crocker-Citizens National Bank, 1 Montgomery Street, 
San Francisco, California. Several days later, authorization 
was received from that bank to pay $1,705 00 to SIRHAN. He 
returned to the bank, and she prepared a Cashiers Check in 
the amount of $1,705.00 and gave it to him.

6/10/68 Pasadena^ California Los Angeles 56-156
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Mrs. BROWN exhibited the original of a Crocker- 
Citizens National Bank Cashiers Check, .Number 174 775i 
dated April 12, 1968, paid to the order of SIRHAN SIRHAN.

She -requested that SIRHAN endorse it, .and she 
saw him write his name, address, and phone number on the 
reverse side of the check. She again asked him -for 
-identification, and he exhibited a California drivers 
license Mrs. BROWN said she wrote the initials '’CDL" 
and the number "M238847" on the reverse side of the Cashiers 
Check just below where SIRHAN SIRHAN signed his name, addres 
and phone number. She also placed her initials on the rever 
side of the check.

Mrs. BROWN said that she directed SIRHAN to go 
over to the Chief Teller, and she would cash the check. She 
identified the Chief Teller as PATRICIA MC KENNA. She said 
that the date that appears on the check, April 12, 1968, 
would be the date that SIRHAN cashed it.

ra
 to

Mrs. BROWN said that Inquiry had been made at her 
batik concerning the check issued by the Argonaut Insurance 
Company. This inquiry was made either on June 6 or 7, 1968, 
by persons connected with the insurance company. It was at 
that time that she and other persons at the bank learned 
that the individual who killed Senator ROBERT =P. KENNEDY, 
and the person who received payment for the previously 
described checks were the same.

A photograph of SIRHAN SIRHAN, dated June 5j 1968, 
and another photograph, allegedly taken at the scene of his 
arrest on June 5, 1968,were exhibited to Mrs. BROWN, and 
she said that the person in the photographs resembled the 
individual who -identified himself to her as SIRHAN SIRHAN.

She could not recall having conducted any other 
business with SIRHAN SIRHAN on any occasion other than 
noted above.
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Mrs. PATRICIA A. MC KENNA, Chief Teller, 
Crocker-Citizens National Bank, 80 Louth Lake, advised 
she has been a bank employee for about six years and has 
occupied the position of Chief Teller for about one year 
and two months.

She examined Cashiers Check Number 17^775> drawn 
on the Crocker-Citizens National Bank, dated April 12, 
1963, and paid to the order of SIRHAN SIRHAN. She said 
that one of her many duties consists of cashing Cashiers 
Check previously okayed by bank officials and presented 
for payment by customers. She said the above described 
Cashiers Check was brought back to her attention during the 
latter part of the week of June 3-7, 1968, by co-employees. 
She explained that she and her co-employees discussed the 
fact that the name of the individual that appears on the 
Cashiers Check and the person who was arrested by the 
Los Angeles Police Department for the murder of Senator 
ROBERT F. KENNEDY were one and the same.

Mrs. MC KENNA said she recalls making payment 
in the amount of $1,705.00 to an individual who had the 
name SIRHAN SIRHAN. She said she could not recall the 
exact denomination of bills she gave to SIRHAN, but to the 
best of her recollection, she gave him $1,500.00 in $20.00 
bills, a couple of $100.00 bills, and one $5-00 bill. She 
said she was out of $100.00 bills that particular date, as 
a large payment had been made by her on the previous day, 
and she recalls the customer received all of her $100.00 bills. 
She checked her cash sheet for April 12, 1968, and verified 
that she did not have many $100.00 bills in her cash box 
on that date. She recalled the $100.00 bills that she did 
give to SIRHAN were used and worn. They were not new or 
crisp.

A photograph of SIRHAN SIRHAN, dated June 5, 1968, 
and another photograph, allegedly taken at the scene of his 
arrest on June 5> 1.968,were exhibited to Mrs. MC KENNA, and 
she said that the person in the photograph resembled the 
individual who identified himself to her as SIRHAN SIRHAN.

6/10/68 gt .... Pasadena, California PiU # Los Angeles 56-I56

. SA JOHN F. MORRISON/eb n . .. . . . 6/10/68
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Mrs. MC KENNA said that she did not recognize 
SIRHAN as being a regular customer at the bank. She 
checked the bank savings and checking account signature 
cards and was not able to locate any record that SIRHAN 
SIRHAN was a depositor at the bank.
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Mr. EMORY LONG, Vice President, Crocker-Citizens 
National Bank, 80 South Lake Avenue, made available the original 
of a Crocker-Citizens National Bank cashiers check, No. 17^775, 
dated April 12, 1968, paid to the order of SIRHAN SIRHAN in the 
amount of $1,705.00.

Mr. LONG said he obtained the above described 
cashiers check from Mrs. LEE BROWN, Operations Officer at the 
bank.

A xerox copy of the front and reverse side of the 
cashiers check is set forth (see Page 2).

On 6/11/68 nf Pasadena, California PUa # Los Angeles 56-156 

SAs JOHN P. MORRISON and
by JOHN M. CALLAGHAN/JPM/plh Date dictetcd W8
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Date 6/12/68 ________

LAURA KRAUS, 26*1 Garfield, Corona, California, 
who has been the Office Manager and Bookkeeper for Granja Vista 
Del Rio Farms since October, 1966, advised she is not personally 
acquainted with SIRHAN SIRHAN, but remembered his face and his 
name on the payroll. She said that she did not think that he 
lived with anyone while at the Farms. She thought he lived 
alone near the corner of 5th and Hamner in Norco, California. 
She said that she only met FRANK DONNARUMMA, but that she 
recalled that his wife worked as a waitress at the Pinecraft 
Restaurant and at the Pancake House in Corona. She said that 
she understood they were both, he and his wife, alcoholics. 
LAURA advised that DONNARUMMA lived on Penrose and on Cota 
Street in Corona. She -recalled TERRY WELCH, but did not 
believe that he had any dealings or associations with SIRHAN.

On ...... 6/10/68__ at Corona,,...Calif ornia______ File # Los Angeles 56-156

by------ SA-IANEORD^L^BTANTON/pjc.______________Date dictated -..... 6/10/68
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n * 6/12/68
Date - .......

BERT ALTFILLISCH of the Granda Vista Del Rio Farms, 
Corona, California, advised that FRANK DONNARUMMA had been a 
trainer for him until about the end of the summer, 1966. 
DONNARUMMA was married and both he and his wife were alcoholics. 
They -lived on Cota and Penrose Streets in Corona. After ' 
several bouts of attempting to help and give some guidance to 
DONNARUMMA, he had to finally discharge him. He last heard from 
and about DONNARUMMA when he received a phone call about three 
months ago. DONNARUMMA was making inquiry about coming back to 
work for ALTFILLISCH or one of the ranches in the area. ;
ALTFILLISCH said he told him to not come back here as he did i 
not think this work and climate would help his problem. ‘
DONNARUMMA told ALTFILLISCH that he had been working and living 
in Newark, New Jersey, and working for a tire manufacturing 
company, name unrecalled. ALTFILLISCH said the call was not 
collect. He said that DONNARUMMA was hopelessly in debt when 
he left here and probably was in the same situation in New 
Jersey. He said that he has no idea of what name DONNARUMMA 
will be working under He does not know if his wife is with him 
or not.

ALTFILLISCH advised that he had checked with all 
present employees who would have been here in April of .1968, 
when SIRHAN was reportedly in the area and no one could 
remember seeing SIRHAN around the ranch on that weekend.

6/10/68 Corona, California Los Angeles 5^-156
On _______ at __________ __________ ___ .„,„... .,.____ _ __ _____.... File # ..,...,_ ______________

SA LANFORD L. BLANTON/pjc . 6/10/68
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ALVIN CLARK; 280 West Claremont Street; advised 
that he is employed for the City of Tasadena Sanitation 
Department. He stated that he picks up trash on Howard Street 
in Pasadena where SIRHAN SIRHAN resides and had first become 
acquainted with SIRHAN approximately 'two -years ago.

CLARK advised that SIRHAN told him his name was SAUL 
SIRHAN when he first met him while picking up trash at SIRHAN’s 
residence.

CLARK stated that he often talked with SIRHAN but 
that their discussions were never regarding politics and only 
idle talk. He stated that he talked about going hunting 
sometime and incited SIRHAN to accompany him and also invited 
him to his residence but that SIRHAN never* accepted the 
invitation. .

CLARK advised that he never observed SIRHAN with a 
gun and never observed anything resembling a target in the 
area of SIRHAN*s back yard during the time he was picking up 
the trash at SIRHAN*s residence.

CLARK advised that he recalls the Wednesday after 
MARTIN LUTHER KING*s death, April 10, 1^68, when SIRHAN asked 
him what he thought of KING’S death. CLARK stated that he 
did not make much comment regarding this question and then 
SIRHAN asked him who he was going to vote for. CLARK stated 
that he said that he was voting for KENNEDY and then SIRHAN 
stated "Why do you want to vote for him because I am going 
to kill that S.O.B.".

CLARK stated that he thought SIRHAN was poking about 
this,therefore did not pay much attention to this remark at 
the time.

CLARK advised that on the Wednesday before the 
assassination of Senator ROBERT KENNEDY, he was again picking 
up trash on Howard Street; and during his lunch break, SIRHAN 
took him to a grocery store in the area located at Howard Street

6/10/68 Pasadena, California Los Angeles 56-156
On ......... at

SAs WAYNE L. BOURQUE- and 
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and Lake Street and bought him an Orange Julius soft drink. 
CLARK stated that SIRHAN seemed to be very happy bn this day 
and had said something about winning $100 at a racetrack but 
that he had also lost -this money before leaving the race­
track. CLARK advised that after they finished their soft 
drink, he went back to work and SIRHAN said something about 
going to visit a library.

CLARK furnished the following signed statement 
regarding his conversation with SIRHAN SIRHAN on April 10, 
19o8:'

"June 10, 1968 
Pasadena, Calif.

"I_ Alvin Clark, 280 Claremont Street, Pasadena, 
California have been advised of the -identities of 
the interviewing agents as being Special Agents of 
the F.B.I. and of the investigation being conducted 
re Senator ^Robert Kennedy. I hare been acquainted 
with the accused suspect of Mr. Kennedy Sirhan Sirhan 
and know him as Saul.

"I am employed for the Sanatation Department 
for the City of Pasadena and coTlect garbage and 
trash on Howard Street in Pasadena where Sirhan 
lives.

"I recall the Wednesday following Martin Luther 
Kings death, believe April 10, 1563, I was collecting 
trasH on Howard Stret and talked with Sirhan while 
picking up trash at Bls residence. I recall Sirhan 
asked me how I felt about Liar tin Luther Kings death 
and asked me who I was going to vote for. !“told 
him I was going to vote for Robert Kennedy. Sirhan 
said "Why do you want to vote for him because I am 
going to kill that S.O.B.". I did not pay much 
attention to this remark because I thought he was 
Joking. This is the only time I have ever talked 
with Sirhan regarding politics in any form.

- 301 -



XA 56-156

"I have read the above 
and it is true and correct.

statement of two pages

"5/ Alvin' Clark

"Witnessed:

y/ Wayne L. Bourque, 5. A. F.B.I., Los Angeles, 
Calif. 6/10/68.

3/ James M, Kellogg, 3 A F.B.I., Los Angeles, 
Calif. 6/10/68.

CLARK admitted he became very emotionally upset 
because of the death of Senator .KENNEDY. He stated he wanted 
to kill SIRHAN SIRHAN and stated that SIRHAN is an ."S.O.B."

- 302 -



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/12/68
Date________ ________—

Mrs. PATRICIA ALICE STRATHMANN, nee Duncan, 
2800 Monterey Road, San Marino, California, advised that she 
was a classmate of SIRHAN BISHARA SIRHAN while attending 
Elliott Junior High School, Altadena, California, and John 
Muir High School, Pasadena, California. She did not have 
any classes with SIRHAN but knew of him.

She also attended one semester at Pasadena City 
College (PCC) in 1963.

It was not until after her marriage to JOHN H. 
STRATHMANN in 1964 that she became well acquainted with 
SIRHAN.

She last saw SIRHAN approximately four or five 
months ago when he had dinner with her and her husband 
and, after dinner, he invited her and her husband over to 
his house on Howard Street in Pasadena.

She does not know any other close associates of 
SIRHAN’s, except perhaps an individual whose last name is 
CROWE who had been a classmate of SIRHAN’s at PCC and who 
SIRHAN had helped with the Arabic language.

SIRHAN was very pro-Arabia and the only time he 
became emotional was when discussing the Israeli-Arab 
conflict. He criticized the United States due to its 
support of Israel in the conflict and expressed a feeling 
of appreciation to Russia for its assistance to the Arabs.

When SIRHAN was a horse exercise boy in Corona, 
California, he expressed a profound interest in becoming a 
jockey and seemed to change considerably following his fall 
from a horse in 1966. After the fall, he seemed to brood 
and remarked that due to the damage to his eyes, he could 
no longer be a Jockey.

6/10/68 
On 1______ at

San Marino, California,,., „ Los Angeles 56-156 
-   ...„., — —   ——rue # ——  
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He subsequently became interested in mysticism 
and expressed a desire to be able to control a person’s mind 
through extra sensory perception. He told Mrs. STRATHMANN 
of one occasion when he conducted an experiment on his 
mother. He was home late at night studying a book on 
mysticism and his mother was sleeping in the next room. He 
related to Mrs. STRATHMANN that through concentration, he 
attempted to transfer thoughts to his mother to force her 
to get out of bed and go to the bathroom. He stated that 
shortly after he began this concentration of thought, his 
mother did get up and go to the bathroom.

Other than SIRHAN’s emotional feelings regarding 
the Arab - Israeli conflict, Mrs. STRATHMANN considered him 
a friendly, kind and generous person.
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KANAN ABDUL LATIF HAMZEH, 465 North El Molino, 
telephone number 799-5318, who is employed as a salesman 
at Robinsons Department Store,. Pasadena, California, 
furnished the following Information with respect to his 
knowledge of SIRHAN SIRHAN:

HAMZEH advised that he first met SIRHAN SIRHAN 
approximately three years ago when he (HAMZEH) was enrolled 
at Pasadena City College in electrical engineering. While 
at the college, he was president of "The Organization of 
Arab Students in the United States of America and Canada", 
with headquarters at 2929 Broadway, New York City, New York, 
10025, telephone number MO 6-0300. This organization was 
formed in 1952 to assist Arab students in adjusting to 
academic life away from home.

SHARIF SIRHAN, who was a student at Pasadena City 
College and a member of the above organization, introduced 
SIRHAN SIRHAN to him, HAMZEH.

SIRHAN SIRHAN became a de .facto member of this 
organization which although active, was not recognized 
as a formal organization by Pasadena City College since 
such organizations were prohibited to operate on the 
campus. It was also not recognized as a formal local 
organization by the mother organization in New York City 
due to the fact that the college did not authorize it to 
operate on the campus. In spite of the above. technicalities, 
HAMZEH stated this organization operated like practically 
all organizations of its kind located on other campuses.

HAMZEH stated that he helped SIRHAN SIRHAN with 
some math problems that he was having. SIRHAN SIRHAN 
also visited his apartment for purposes of taping some 
Arabian music which he, HAMZEH, had. He recalls that in 
the company of SIRHAN SIRHAN was one of his brothers and 
his sister.

6/12/68 Pasadena, California Los Angeles 56-156
On _at File #----------------------------------- -

SA LEONARD M. HALE and
SA DAVID H. COOK DHC/mgt 6/12/68
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HAMZEH advised that in conversations with several 
of the SIRHAN brothers he learned that SIRHAN SIRHAN had 
constant arguments with them as well as with his mother. 
He was not told what the arguments were about, but he 
surmises they were strictly of a family nature. He recalls 
that SIRHAN SIRHAN along with one other brother SAID SIRHAN, 
were quite unhappy living in the United States. He thinks 
that both brothers were unable to adjust to the social and 
political atmosphere in the United States.

When he knew SIRHAN SIRHAN he did not think that 
he was capable of any major crime since school seemed to 
be foremost in his mind and not politics as such, which he 
did not seem too interested in.

While SIRHAN SIRHAN was a member of the organization 
of Arab students, he used to volunteer for some of the less 
desirous work of making the meetings which were held at the 
local YMCA, more successful. Some of the things he did . 
were to set up the chairs, arrange for a tape recorder and 
arranw for various refreshments for the groun.

He would consider SIRHAN SIRHAN to be easily 
influenced, however, for any Arab Nationalist cause since 
he had some intense feelings against the Israelis.

He does not know who SIRHAN SIRHAN’s associates were. 
However, he considers that he was more forward than most 
Arabian students with respect to meeting female companions 
since he would often talk to them in the student lounge 
at Pasadena City College.

He does not know of any other interests which 
SIRHAN SIRHAN had, and he was surprised to read in the 
newspapers that SIRHAN SIRHAN seems to have an interest 
in philosophy. He stated that he must have greatly changed 
since he knew him three years ago, for at that time he 
considered SIRHAN SIRHAN to be just an ordinary young man.
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HAMZEH advised that he was born in Tripoli, Lebanon, 
on August 3? 19^2, and that following completion of his 
projects for a degree In electrical engineering at California 
Polytechnic Institute, Pomona, California, he will receive 
his degree and then return to Lebanon probably in August 
1968.
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1

JOSEPH GEORGE TABELLO, 236 South Palm Drive, Beverly 
Hill's, California, phone 272-5900; born January XI, -1932 in 
Palestine, was interviewed regarding possible meetings which 
he attended with Arabic type persons at the Green Hotel, 
Pasadena, California during May, 1967, through January, 1968. 
He was part-owner of the hotel during this time.

TABELLO denied having any knowledge of such meetings 
which might be construed as "underground” or political in 
nature. He could only recall once when he mentioned to his 
brother that they might have their church meetings at the hotel, 
but they never did. Every so often his family would visit him 
at the hotel.

TABELLO said because he was born in Palestine he 
could not deny he is pro-Arab. His home was the first home 
to be bombed by Israel in 1948. He lived across the street 
from the SIRHAN family in Jerusalem and worked with ADEL , 
SIRHAN as a carpenter from 1951 to 1953. In fact he can recall 
some of his younger brothers playing with SIRHAN SIRHAN, who 
was about three or four years old at the time. TABELLO said 
he would classify the SIRHAN family as "low class".

TABELLO arrived in the United States on November 
15> 1956, going directly to his brother’s house in Sheyboygan, 
Wisconsin, then to Pasadena, California, in the early 1960’s.

After arriving in Pasadena, he renewed his acquaintance 
with ADEL SIRHAN and saw him quite frequently at the Fez Night 
Club where ADEL was playing as a musician. However, he has not 
seen ADEL in about a year. He last saw SIRHAN SIRHAN approxi­
mately three years ago and has only visited the SS(HAN home 
once.

To his knowledge, SIRHAN SIRHAN never stated overtly 
to him his anti-Jewish beliefs, but most Arabs feel this way

6/10/68 Los Angeles, California Los Angeles 5^-15^
On..................- - ------------- - # ------ .

SA KENNETH B. COOPER/pih 
by----------------------------

6/12/68
.Date dictated---------- -----------

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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and it would not be unz/$4al. TABELLO could only conjecture as 
to what might have motivated SIRHAN SIRHAN to commit an act of 
murder. TABELLO said SIRHAN*s motive may have been his feeling 
that the United States was deserting the Arab people, especially 
-if an individual such as Senator KENNEDY indicated he would help 
Israel in building up their military arms. TABELLO also stated 
SIRHAN SIRHAN reportedly as a young child saw an Israeli soldier 
kill an Arab in front of his home.
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Date —_________ ________——_

ROBERT LOUIS PRESTWOOD, 13223 South Corley Drive, 
La Mirada, California, telephone 9^1-5093, was interviewed 
on this date and advised as follows:

He is the Plant Manager, Thermador Division, 
Norris Industries, 5119 District Boulevard, Los Angeles, 
California, telephone 588-6131. .PRESTWOOD stated that he 
and his wife, CONNIE, became acquainted with SIRHAN SIRHAN 
in approximately June, 1966 when they took their thoroughbred 
race horse, Jet Spec, to the Granja Vista Del Rio Stables, 
Norco, California. He advised that SlRHAN, who was introduced 
to them as SOL, was the exercise boy who gave Jet Spec most of 
his workouts. PRESTWOOD advised that he visited the stables 
several times a month and on each occasion would see SIRHAN. 
In January, 1967., Jet Spec ran his first race at Caliente Race 
Track. PRESTWOOD said that they had called SIRHAN at his home 
and invited him to go see the horse run. It was his recollection 
that they had given him directions to their home so that he 
might meet them. SIRHAN accepted the invitation, and although 
Mr. PRESTWOOD could not travel to the track to see the horse run, 
SIRHAN and Mrs. PRESTWOOD and another PRESTWOOD relative 
traveled to the track. After the races, SIRHAN stayed for 
dinner at the PRESTWOOD home. PRESTWOOD said that SlRHAN was 
a very quiet, intelligent, courteous individual.

Shortly after this trip to Caliente again in 
January, 1967, PRESTWOOD and his wife met SIRHAN at Santa 
Anita Race Track while attending the races. This was the last 
time that- PRESTWOOD recalls seeing SIRHAN. 'He stated that 
when the hews announcement as to the identity of Senator ROBERT 
KENNEDY’S assassin was made, he realized that the alleged assassin 
was the .individual that he had known as SOL.

H PRESTWOOD added that he had never discussed politics
with SIRHAN and had never heard SIRHAN talk about our system 
of government or its leaders.

„ 6/12/68 Los Angeles, California „ Los Angeles 56-156
On.__ ____ _______ at........... ....... ........ ........ ...............     File #

SA G. J. MOOREHEAD:gcw 
by------------ :--- ------------

6/12/68
Date dictated -_-~~*~-----.

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
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HOWARD RICE was interviewed at his place of employment, 
Jerry’s Family Billiard Center, 30 North Lake.

Mr. RICE was shown photographs of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN. Mr. RICE advised that he recalls having seen SIRHAN 
in the pool hall on infrequent occasions. He occasionally 
played pool there, and other times he would stand around and 
chat with other young people in the pool hall -for a few minutes.

Mr. RICE last recalls having seen SIRHAN in the pool 
hall two or more weeks ago. He definitely does not recall 
having seen SIRHAN there at anytime during June 4, 1968.

Mr. RICE was working the afternoon and evening of 
June 4, 1968, and he recalls it as election day and the night 
Senator ROBERT F. KENNEDY was shot.

Although Mr. RICE has overheard some of .the young-.. ' 
men who frequent the pool hall mention that they knew SIRHAN 
SIRHAN to one degree or another; he has not overheard anyone 
mention having seen him on June 4, 1968. Mr. RICE advised 
that he will remain alert -for any indication from any of the 
customers of the pool hall that they might have knowledge 
of any activity of SIRHAN SIRHAN, and he will immediately 
advise the FBI of any such information coming to his attention.

6/10/68 Pasadena, California Los Angeles 56-156

SA JOSEP^ DOYLE POWELL/piK —F*le # 6/11/68

by ........ ........... ............................ ............—.Date dictated —————■———
This document contains neither recommendations nor conclusion litho FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
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SEBASTIAN FRANK FERRUCCIO, also known as "Mike,” 
was interviewed at the Lancers Golden Cue Billiard Parlor, 
1509 East Colorado Boulevard, which he owns and operates.

Mr. FERRUCCIO was shown photographs of SIRHAN 
BISHARA SIRHAN. Mr. FERRUCCIO advised he does not recognize 
SIRHAN as having been in the billiard parlor, or as anyone 
he has seen elsewhere. Mr. FERRUCCIO was not working at the 
billiard parlor on June 4, 2968.

On

1
6/11/63 Pasadena, California Los Angelas 56-156
— ------ at „—-------——  —___FiIe # ............. ...... ----- . - . .

SAs JOSEPH DOYLE POWELL and 
ALBERT A. HUSTEDT/JDP/eb 6/12/63

-Date dictated—
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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1 6/12/68
“ Date

JON KADLETZ was interviewed at his place of 
employment, Lancers Golden Cue Billiard Parlor, 1509 East 
Colorado Boulevard .

Mr KADLETZ was shown photographs of SIRHAN 
BISHARA SIRHAN. Mr KADLETZ advised he does not recognize 
SIRHAN as having been in the billiard parlor, or as anyone 
he has seen elsewhere. Mr. KADLETZ was not working at the 
billiard parlor on June 4, 1963.

6/10/63 Pasadena, California Los Angeles 56-15^
On  „at . .... F ile #

sA JOSEPH DOYLE POWELL/eb 6/12/63

by ^_>—--—---_«-_----_-__»-___----—_-_—_^^ dictated --■ ■- .-—- - ................
This document contains neither recommendations nor conclusions a FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Date
6/12/63

PAUL CORSARO was interviewed at his place of 
employment,. Lancers Golden Cue Billiard Parlor, 1509 "Bast 
Colorado Boulevard .

Mr CORSARO was shown photographs of SIRHAN 
BISHARA SIRHAN. Mr. CORSARO advised he does not recognize 
SIRHAN as having been in the billiard parlor, or as anyone 
he has seen elsewhere • Mr, CORSARO Was not working at the 
billiard parlor on June 4, 1963 -

On._____ 6/10/63at Pasadena, California pup # Los Angeles 56j-156

by SA JOSBHi sow: POWSLL/eb Date dicUled 6/12/63

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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CHERYL LANHAM vias interviewed at her place of 
employment. Lancers Golden Cue Billiard Parlor, 1509 East 
Colorado Boulevard.

Miss LANHAM was shown photographs of SIRHAN 
BISHARA SIRHAN, and she was unable to recognize this 
individual as anyone she had seen in the past, either in 
the billiard parlor or elsewhere. Miss LANHAM was working 
at the billiard parlor of the afternoon of June 4, 1963, 
until approximately 6:45 P-ia- on that day. She does not 
recall having seen SIRHAN in the billiard parlor on that 
date. She was relieved at 6:45 p.m. by ALFRED DI VINCENZO.

6/11/63 Pasadena, California Los Angeles 56-156

osAwesBHo^toomirw 
ALBERT A. HUSTEDT/JDP/eb

by —----------------------- -------------------- --------------

File #

6/12/68 

—-Date dictated--....- - ~ - .... ...........  ■■■**•
the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
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Date 6/12/63

ALFRED DI VINCENZO was interviewed at his place 
of employment, Lancers Golden Cue Billiard Parlor, 1509 East 
Colorado Boulevard.

Mr. DI VINCENZO was shown photographs of SIRHAN 
BISHARA SIRHAN. Mr. DI VINCENZO advised he recognizes 
this individual as a fellow student at Pasadena City 
College (PCC), Pasadena, California, in about 1964. He 
did not personally Jcnow SIRHAN, but from the photographs 
he has seen of SIRHAN, he is confident he is the individual 
he saw on the PCC campus at that time.

Mr. DI VINCENZO has never seen SIRHAN playing pool 
in the Lancers Golden Cue nor has he seen him in recent years.

Mr. DI VINCENZO was working at Lancers Golden Cue 
from approximately 6:45 p.m. June 4, 1963, until closing 
time, about midnight June 4, 1963. He does not recall 
having seen SIRHAN at the billiard parlor at any time on 
that evening.

On 6/11/63 af Pasadena, California p;u # Los Angeles 56-156 

SAs JOSEPH DOYLE POWELL and
by ALBERT A. HUSTEDT/JDP/eb Date dictated .... 6/12/63.....

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed Qjjtside^our.agency.
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Date
6/11/62

1

Mr. JON CRANE, age 19, 2157 North Grand Oaks, Pasadena 
was interviewed at the Campus Ball and Cue, 1656 .East Colorado 
Boulevard.

Mr. CRANE advised that he Was in the Campus Ball and 
Cue from about 10:30 a.m. on June 4, 1968, to about 5:30 p.®- 
on that date. Mr. CRANE advised he is personally acquainted 
with MUNIR BISHARA SIRHAN, brother of SIRHAN BISHARA SIRHAN, 
the alleged assassin of Senator ROBERT F. KENNEDY, but he is 
not acquainted with SIRHAN BISHARA SIRHAN.

On June 4, 1968, Mr. CRANE did not see either MUNIR 
SIRHAN or anyone he .felt was SIRHAN BISHARA SIRHAN, based on 
photographs of him.

6/10/68 Pasadena, California Los Angeles 56-156

On. ................  .....at ............ ....................... ........................ .......... File # -_____-____

SA JOSEPH DOYLE POWELL/pih 6/11/68

by —^-_— -------- ~..—Date dictated—  ............ . .........
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.

- 317 “



FD-302 (Rev. 4.1S.M)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/12/68
Date .—___—^-^--^-^

1

BRUCE CROMEANS was interviewed at his place of 
employmentj Campus Ball and Cue (also Known as Alexander’s), 
1656 East Colorado Boulevard.

Mr. CROMEANS was shown photographs of SIRHAN 'BISHARA 
SIRHAN. He advised that he does not recognize this .individual 
as anyone who has been in the .pool hall, or that he .has seen 
at any time in the past.

Mr. CROMEANS advised that RAY LOZA, 416 Lola Avenue, 
Pasadena, was working on June 4, 1968.

6/10/68 Pasadena, California Los Angeles 5^-156
On---------------------------- at.--------------------------------------------------------- _File #

SA JOSEPH DOYLE POWELL/pih 6/11/68
by » ............................... ... ....■i....-.l....».Date dictated......... .. ............  .

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.

- 318 -



FD-302 (Revj 4-15-64)

1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/12/68
Date_____________

HAROLD THOMPSON was interviewed at his place of 
employment. Campus Ball and Cue (also known as Alexander’s), 
1656 East Colorado Boulevard.

Mr. THOMPSON was shown photographs of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN. Mr. THOMPSON advised he does not recognize this 
individual as anyone he has seen at any time in the past in the 
pool hall or elsewhere.

Mr. THOMPSON was not working June 4, 1968.

On „
6/10/68 Pasadena, California 
______________ at

Los Angeles 56-1^6

•File # —__________ ___________

SA JOSEPH DOYLE POWELL/pih 
by------------------------------

6/11/68

Date dictated ————————
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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1
Date

6/6/68

A copy of the Identification Record of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN was obtained from the Pasadena, California, Police 
department.

6/5768 Pasadena, California Los Angeles 56-156
On______ LT-_______at_File #

SA JOSEPH DOYLE POWELL/sro 6/5/68
by ------------------------—   ..—   ......    Date dictated ■ ■ ■   —........... ... .. ........

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your_agency.



Suspects Nome (Lost - first - Middle Address, Sex, Sort - A$e - Bwltilj Choree and Ko—If Not Soaked - Ht, - Wt. - Hoir .-Eyes «.Cpmp!x. •.O^iM 1.6. CxjodW'

MISCELLANEOUS INC^NT ) WEIDNER, W',.H. NW/# 526 817 Jr^
OR CRIME REPA w

Physical Evident® by (lav's, Nome} ^ *

N/A.
LOCATION ^

1380 North Lake Ave*, Pasadena
Victim of Complainant's Corvition (HSD, Coop., etc.} 

Co-operative K
Oats - Timo - Day Occurred 
3-7-68 10:20AM (Thursday

Dote - Time • Day Reported to P. P.

3-7-68 10:20AM Thursday
Vehicle Used by Suspects (Year - Mako • Body Type 

NONE
- Color - License ord f.O. Nos.)

Erode Mork of Suspects (Actions • Conversations) 
N/A

location vzhero victim con be contacted by day inv. if no phone indicate.
1380 N. Lake Ave® Pasadena 791!- 88U9 _ -

list Any Connecting Reports by Typo end Cos® Ko. 
NONE

Victim's or Complotnont's Occupation 

store keeper

Residence Address - City - Phone &ys»h«iS AddrtJS *City • PhoA$ » Occup^ti^ 
1380 N® Lake Ave®

“"Pasadena ^"8^ .
Second Victim's Occupation

Witnesses ■ Norrie • Sex - Rocs - Apo 

1 NONE

2. . ’ ‘

3
•NM «W ^— «-—

LSTO^irhan^har^^

2

LOSS' 
Item 
No.

(1) Itemize Loss (One Article to o tine •.list end Describe, fully - Serial Numbers and Values In Columns) 
(2) Identify Additional Suspects (3) Reconstruct the Crime (No triplication of Prior Itemized Information) 
(4) Summarize Other Details Relating to the Crime

Soriot 
Numbers

value"

Tho complainant was the suspects employer© J&ter the complainant_terra5.nated

the suspects employoment, the suspect refused to go© When the suspect 

was asked to leave by the undersignedheagreed to do soo No further 

police action was required©

Copies to
N/0



wavu*u Muextt>Axwfn' 
i'oslto, CsEkrrij

-V s.
CJX&Ji RS5W t?^ ?^ ,: 

Jia C-'ii-t^ ^

Outside'A s si st UNFOUNDED. ____ _ 8 454 022,
taalioi or occyrrwcs (strw: cdK«s) j Dato and tima occwrcd

Lake Ave. and Bio Grande St. Pasadena 8/10/65 approx. 10:00AM 
victim W'Ccfl'?^A0A!‘{ww<<4WA^''«A,^c^fwy^^^ onci oudrois w ©Ad address of or c;on:)

tntawi! (Show naw/ooicB, trorjorSrson reporting ifS-icr then victim. Show e’eto end (J»»ri?«E3" "'‘r" r' "■....'

. ObUoss  S/lp/QS 10:00AM
“ — T-. -.1 ■ ■ — I ir T -■ ■ *~* —• - ■ ■- '—-" .......... *'r -I I I ■ ' ■ I Hu " ."TrF'l “r ~l •■■) 1 Trrw I Thru/ V-T.tnju-»imr*W T~. I* ry-filim/ <— .—r.--- jrr----------------~1" .1 . —. I I- I 11 ‘ —-.-------- If—n i *” **

Witr^< ar piw»s k»?ervkwod o^f thon Victim w- informant (Show noma, c^<«, phoney and notuA? of t«.ttoy)

fSSTSre^TTruwaiSl^ov rSi»o7 aK.-t«, sox, roef acoj chore# “"bcoS^o’rMjSSo'

Sirhan Bishara SIRHAN' W//19 
BVSnS^owa^—...
Pasadena SY 82136

further Details (Itemize property stoic nor tost. Show make, model, soriot numi-irs/ana value' crccSSfibcflrt^wTww ww comraStted)

Approx, above tine this date X had occasionnto stop above suspect on a 
routine, traffic stop. The nano wa's familiar so I' ran a local record 
check on the suspect. I ran him under the name give above which is his 
true name.

The record cie ck came back that suspect had a Los. Angeles PD traffic 
warrant outstanding. Suspect protested that it was not he, but his 
brother.who had the warrant. .

Offs. Bear and C^Uchon arrived and suspect was transported to the city 1 
jail. On clicking the abstract of the warrant, X found it was for a 
MUNIR B. SXRHAN and not the. suspect X had in custody. Suspect was 
immediately released from custody and shown to Lt. Olsen’s office, where 
he wanted to register a complaint. After registering his’complaint, sus­
pect vzas transported back to Rio Grands and Lake by Offs. Bear and Cauchon.

Cadet BLUHBNTJIAL was contacted and advised of the mix.-up, and to cancel 
the abstract with Los Angeles.

Assisted I )lson and Offs. Bcar/Cauchon

no. no
VGp^S MOO AppTOVi »AIXO.' . . ' ”

P -701 8/10/65'4.: 10PM ( *



fa$ad:na wua wactmint 
hs»{»«( California

tlcjUYtea h^n Dote of tn>s report
8-4-63;

CiKEWA «>OW fvP fc-' '*' 
Rnt-f-W w

.umber
,361 645

Location of occurronco (street cetdrcssji

696 8, Hosaro**^
- i —1 - T-.r.---------y-* ‘ '*'   ~»------------------------- C  -----------1^- "----------- —" ■—’   ■ — .■.■~l-»'.—.......»^l-rl» ■^.— l^....^^.,...^.    (rf^MWAU*WMiMMU*«JUIHVV.MfMW»«l«a<IMW^
^WA^KvW^Aont (Show nonv# eddrejs, phone. If o C^ snow (trM nemo end oddr^ss tn edition to nonto ond ogress of owner or ojont)

Dote ondtim® occurred 

8-4-63 10:AW

£W.a n-JL;—8 i irar4i Sr 19
696 8. Howard St,
PASADENA® 8-2136 __________

infermont (Slicw name, address, phon® or person reporting if other than victim. Show date and time reported)

Same as above . 8-4-63 IQtOSUi
fctSSs or persons interviewed other than Victim or informant (Showr.ame. address,tJicne, andnature of testimony)

L'RS KARY 8. S1RHAN PV-49, 695 £. HOWARD ST.•PASADENA® SY 8-2136
Hr. Saidallah B, Sirhan hb-31® 696 E. Howard St, Pasadena® SY 8-2136

Persons arrested or suspected (Show nomo, address, sex, race, oge,^harge7 twi}^number)

Kone

iurt>^r bete>ts^(Ttcmizc property stolen or tost. Show moke, model, serial numbers, arid value of each article. Tell how crime was committed)

Above complainant stopped this officer at the intersection of Lake ano Saskington * ;
. ANO STATED that HE HAD AN ARGUMENT WITH HIS FAMILY AND WAS, AFRAI D TO GO HOME* * HE 

UNDERSIGNED TRANSPORTED THE COMPLAINANT TO HIS HOME WHERE CONTACT WAS MADE WITH KIS' 
MOTHER AND BROTHER.

IT WAS LEARNED THAT THE COMPLAINANT IS AT THE: STAGE WHERE HE DOCS NOT WANT ADVISE 
OR WILL NOT LISTEN TO HIS ELDERS AND WHEN SPOKEN TO, HE FLIES OFF THE HANDLE AND AN 

• argument starts.
The complainant would not listen to the undersigned for advise AND KEPT ARGUING I 

,: WITH HIS FAMILY SO HE WAS ASKED IF HE HAD A FRIEND HE COULD VISIT UNTIL HE CALMED 
down. The complainant stated that he would go and stay with his friend, Gill Beveridge 
167 n. Sierra Madre Bl. Pasadena, SY 3-6829, and think things over.

The mother or the complainant felt that his leaving at this time would, be best for 
all concerned and that maybe it WOULD GIVE HI uptime to realize that he is not always 
RIGHT.

No FURTHER ACTION TAKEN AT THIS TIME. ।



PASaOENA POLICE D

CICYCLE: STO.WKX'nECOVWSC! □, CASS NS.

P2SCRIPTI0N: Make.
Schwinn Continental 271!

License Nvn*«r^.„J?^Hjli; JZ9.9..

frame nui»>or»,C. 020.099..^.-^.. c,o:or._^5X£.

other dotcrtptior^S? en ..sp eel? ata .bicycle

1667 N. hake Ave. Pasadena SY 82136

STOLE N: Location.

Oats' end tlraCttoiw.

U1CYCLI? KIlPOKY, PPI) ?«"A W 
. 1 » 5iaMS-»C>

Addrcosar.d phon*

302200

■Clrts;

,RSw.

( John Kui? High School )
, *■ —~f»—r~» iTTTri---- l-"'TT li~l ~T .' TT -'H-T ..—jJ"rffi.1i.r~.T^flL‘ir~. ~U ~ n-tl1 '■ -".~

2-28-61 8:30AM to 3:15^

School

No

Ct«t«stane
Bicycle narked in the bicycle rack at John Muir High School at 8:30AL

Bic ycle ; n o ticed missing a^ 3:15 PM

rt?.PORT£t> BY (if other than owns.* shown sw}.

5
I.

c L.A* Reynolds P-569
.Report received ty^^^^^L^^^^*—-^-.

RECOVEREO: Location.

ClreuwitSnWL

KECOVEttSP OK POUNP BY.

Address and phono.

Cato and tlrr.fr ttpstisjUt

01SP5SITI5N (Tor'bicycle, datait use only).

This form U to, bo used for reporting bicycles'stolen, found, or recovered. Entries' may bfe handwritten with names printed. Two ooptea are prepare*
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PASADENA. MLIC& DgPAnTMHNY 
» I'.ita'dw.i <3, Cl.’u,

Bicvcia srotCN p recovered £>.

DICYCUi' RSMW, PPP ror« K' 
v JaWWGl

CASE. NO. 302 200 AW

O GSCR i PT1 ON: UaW^^k  ̂J^.t^22^^L^-^-™~~---^--~~--^-8s^

M\I.P#V. I’VniWVw,.**** •Ss'<r<w*«»lwj«lhS<tew't*wS«‘

p C 020099Frame nufflbjr^^^.^^*^..,.

issued byxAi

Other deiOrIXlo.ru.

owNss^Slrb&xJiJSII^^ _ .—____—,^^$a^Jl^„fuc4_A3^

H hake Ave* Pasadena
ACG*U3 & pno.fc'•»4«^«44*e^ii»»»^**M«W*«’MrV»**!*®^;^ft*i“,«^*,^'is,*#iM|i<*fAW***»l"“4rtWH»*****,*ll»W‘“*a**Mf«f,**"RA*«My*,<a^"t“llMM*®^^^

prolen: rre-eun' 1905 Lincoln. Aveo, John ^.School 

CI reu nut 6 neo s_.

REPORTED DY <if other than owner thown’ above).

Address and phonu»~——-™w_~—„-»—«.

Dato and time re?orled™2^2BdX.6X 3~3OpZ.l-s~~-~^~^ resolved by,.------------ -- -----------------

recovered: Lesx!on.^pa£.ajd.crJlUdigh.JlchoQlWonsJnntci^nn^^
Dato and time rrwvt«.ij,3s7x6h-^3id2p2U

CircumstanceUte^^fi^M^iJ^oh^

■A^^Ma^arj* *■

St OJIO P~60k nftCOVunSD va rOUND [>¥m^ Îm>^«MWmmwimuw>^^

PPL '
Address and phonj^^,^.

Data and time re.

"BWWS^^rtMWM^Billsi^HMHW****^^ J ^ JM<«»***W*P**W

Report received by»»R»Sv Ojiie..?rv.01l

This term is wtfvsed «r-ti^rt1n5 bicycles stotea, found, oc recovered. Entries may bo handwritten with names printed. Two eojirj ore prepared.
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LA 56-156

As of June 6. 1968, the following identification 
record, under FBI No. 458 741 G, for SIRHAN BISHARA SIRHAN, 
was furnished by the Identification Division of the FBI:
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■ UMSTED STATES DEPARTMENT GF JUSTICE . 6-6-68 219 SJP
. EDifiAl BURsAU O? IIWESTiGATilB

* ' • WASHINGTON, D.C. 20537 W

Tho following FBI record, NUMBER 458 741 G , is furnished FOR OFFICIAL USE ONLY.
Information'shown on this Identification Record represents data furnished FBI by fingerprint contributors. V/HERE

* FINAL DISPOSITION IS NOT SHOV/N OR FURTHER EXPLANATION OF CHARGE IS DESIRED, COMMUNICATE 
WITH AGENCY CONTRIBUTING THOSE FINGERPRINTS. ' ’

CONTRJJUTOR O? 
riNGwaNTS ' < KAMS AKD KUMSER ARRESTED OR 

RECEIVED CHARGE . DISPOSITION

•

State Horse 
Racing Board 
Los Angeles 
California

*1 4

Sirhan Bishara 
Sirhan 
#1-031944

applicant 
finger­
printed 
December 
16, 1985

JI
■

•

«<

B

print returned 
December 28, 
1965 - copy 
submitted June 
5, 1968

Police Department 
Los Angeles 
California

Unknown Subject 
®03051d

June 5, 
1968

suspect 
Senator 
Kennedy

in 
Robert 
shooting

•

*

328 - 329

•
•

*

1

•

Notations indicated by * are NOT based on fingerprints in FBI files but arc listed only o$ snYOfHcjdb/o locds c*
being possibly identical with subject of this record.

John Edgar Hoover
n-reefor




